
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Voornemens Tesla om een gigafactory in Europa te bouwen 

Vught, 21 november 2016 

Geacht college,  

Vorige week kondigde Tesla oprichter Elon Musk aan dat Tesla op zoek is naar een locatie 

voor een Europese “gigafactory”
1
. Gezien de hoofdvestiging van Tesla in Tilburg en de 

automotive campus in Helmond ziet de PvdA Brabant hier een mooie mogelijkheid om deze 

fabriek naar Brabant te halen en daarmee onze positie op het gebied van smart mobility en 

duurzame maakindustrie te versterken en een hoop extra banen voor Brabanders te 

creëren. Wij hebben hierover dan ook volgende vragen aan uw College: 

 

1. Bent u op de hoogte van het voornemen van Tesla om volgend jaar een gigafactory in 

Europa te bouwen voor de productie van elektrische auto’s en batterijen en dat Tesla 

daarvoor op zoek is naar een geschikte locatie? 

2. Bent u net als de PvdA Brabant van mening dat de komst van zo’n fabriek ons enorme 

kansen biedt om onze positie op het gebied van smart mobility uit te bouwen en op 

deze manier de duurzame maakindustrie in onze provincie te versterken? 

3. Bent u net als ons van mening dat Brabant met de hoofdvestiging van Tesla in Tilburg 

en de automotive campus in Helmond in een uitstekende uitgangspositie verkeerd 

om deze fabriek naar Brabant te halen?  

4. Wat doet u, of gaat u doen om Tesla te bewegen deze fabriek in Brabant te bouwen? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Martijn de Kort  

Woordvoerder Economie, Arbeidsmarkt, Energie & Natuur 

 

 

 

 

 

 

 
1
: http://autovisie.nl/2016/11/nieuws/tesla-zoekt-locatie-voor-europese-fabriek/ 

 


